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Poštovani gospodine Bečiću,

Na osnovu člana 148 Poslovnika Skupštine Crne Gore, podnosim amandmane na Predlog 
zakona o budžetu Crne Gore za 2022. godinu (EPA; 348 XXVII, broj akta 33/21-9), radi 
Stavljanja u skupštinsku proceduru.

Podgorica, 22. decembar 2021.godine

Poslanik:

Miloš Konatar %
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AMANDMANI

U članu 20 (11 Posebni dio) Predloga zakona o budžetu Crne Gore za 2022. godinu kod 
potrošačke jedinice Ministarstvo ekonomskog razvoja (40 901), Program „Digitalna ekonomiJaV 5 
031), Potprogram „Inovacije i tehnološki razvoj" (15 031 002), Aktivnost „Podrška razvoju 

djelatnosti kroz nove konkurse" (15 031 002 001), predloženi iznos „255,482.32“inovacione 
zamjenjujese iznosom „510,964,00“.

Shodno tome, potrebno je izvršiti usklađivanja u Predlogu Zakona o budžetu za 2022.godinu 
i pomenuta sredstva obezbijediti iztekuće budžetske rezerve (org.kod 4710).

OBRAZLOŽENJE:

IT sektor kao najbrže rastuća industrija u Crnoj Gori ali i kao industrija koja sve ukupno iznosi 
oko 10% crnogorskog izvoza, predstavlja veliki kapacitet za dalji razvoj naše države. Zato kao 
mjeru podsticaja daljem razvoju i mjeru podsticaja mladim Ijudima da pokrenu sopstvene biznise 
i ostanu da stvaraju u našoj državi predlažemo ovaj amandman.

Smatramo da opredijeljena suma iako veća u odnosu na prethodnu godinu nije dovoljna jer ne 
pokriva pune kapacitete i mogućnosti. Kao mala zajednica moramo naučiti da diverzifikujemo 
naša ulaganja i prepoznamo IT sektor kao budućnost našeg daljeg razvoja. Povećanjem 
sredstava otvaramo vrata mnogima koji do sada nisu bili u mogućnosti da predstave svoje ideje 
aii i da ih aktivno razvijaju, povećavamo šansu za uspjeh novih generacija koje će voditi ovu 
zemlju u prosperitetnu budućnost.

AMANDMAN II

U članu 20 (II Posebni dio) Predloga zakona o budžetu Crne Gore za 2022. godinu kod 
potrošačke jedinice Ministarstvo prosvjete, nauke, kulture i sporta (40701) u okviru programa 
„Uređenje, nadzor i razvoj svih nivoa obrazovnog sistema, nauke, kulture i sporta" (19 032), 
Potprogram „Nadzor nad obrazovnim sistemom, naukom, kulturom i sporiom” (19 032 001), 
Aktivnost „Odrtavanje i opremanje vaspitno-obrazovnih ustanova” (19 032 001 002) 
"Izdaci za građevinske objekte", Ek.klasifikacija ( 441-3), iznos „650,000.00" zamjenjuje se 
iznosom „1.450,000.00”.

Shodno tome, potrebno je izvršiti usklađivanja u Predlogu Zakona o budžetu za 2022.godinu 
1 pomenuta sredstva obezbijediti iz tekuće budžetske rezerve (org.kod 4710).

OBRAZLOŽENJE:

Ovaj amandman podrazumijeva izdvajanje dodatnog iznosa u kapitalnom budzetu Ministarstva 
prosvjete, nauke, kulture i sporta za izgradnju fiskulturne sale za OŠ Mrkojevlćl u Baru, Shodno 
Memorandumu, kojl su u decembru 2019. godine potpisali Ministarstvo prosvjete, Opština Bar i 
iseljenički klub ,.Rumija“iz Čikaga, a kojim su definisane međusobne obaveze, opština Bar je 
14. decembra 2020 godine, uplatila 150 000 eura na poseban račun škole za realizaciju projekta 
izgradnje školske sportske/fiskultume sale JU Oš „Mrkojeviči". Iseljenički klub “Rumija iz čikaga 

je sakupio 50 000 € donacija.



Na osnovu potpisanog Memoranduma i preuzetih obaveza potrebno je da Ministarstvo prosvjete 
obezbijedi sredstava u iznosu od 500,000 eura i za potrebe Nadzornog organa, pruži punu 
podršku i pomogne stručno i tehnički u izradi tehničke dokumentacije koja podrazumijeva 
revidovan projekat, pomogne u izboru izvođača radova, izboru stručnog nadzora te zajedno sa 
škoiom sprovede procedure i postupke javnih nabavki i u cjelosti prati realizaciju projekta.

Takođe, ovim amandmanom traže se i sredstva u iznosu od 300,000 eura za OŠ “Lovćenski 
nartizanski odred” na Cetinju u okviru iste potrošačke jedinice. Imajući u vidu da je 15. novembra 
2018. godine potpisan „Memorandum o saradnji u oblasti unapređenja školske infrastruKture na 
teritoriji Prijestonice Cetinje” kojim je kao jedan od prioriteta predviđena izgradnja ove sale, cilj 
ovog amandmana je da djeca koja pohađaju ovu školu konačno dobiju adekvatan i funkcionalan 
objekat jer je OŠ „Lovćenski partizanski odred” i pored toga što nema sportsku salu, zahvaljujući 
entuzijazmu nastavnika fizičkog vaspitanja, proglašena za školu sa najboljim sportsklm 
rezultatima na nivou Crne Gore.


